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A Szegedi Tudományegyetem 
Bölcsészettudományi Karának, 
Gazdaságtudományi Karának, Ju-
hász Gyula Tanárképző Főiskolai 
Karának, Mezőgazdasági Főiskolai 
Karának, Szegedi Élelmiszeripari 
Főiskolai Karának, Természettu-
dományi Karának, és a Szegedi 
Konzervatóriumnak Hallgatói Ön-
kormányzatai (a testületi tárgyalás 
után) 2000. február 29-e és márci-
us 2-a között az alábbiakról értesí-
tették a HÖOK Felügyelő Bizott-
ságát: 

„A Hallgatói Önkormányzatok Or-
szágos Konferenciája (HÖOK) ha-
tályos jogszabályoknak megfelelő, 
valamint alapszabályszerű műkö-
désének helyreállításáig, és az 
Alapszabályban foglalt feladatok 
ellátásához való visszatérésig intéz-
ményem Hallgatói Önkormányzata 
HÖOK tagságát 2000. február 26-
tól határozatlan időre felfüggeszti. 
Mindezek mellett fontosnak tart-
juk a kialakult helyzet rendezését, 
melyhez - a továbbiakban is - min-
den segítséget megadunk." 

A Szegedi Tudományegyetem 
Egyetemi Hallgatói Önkormányza-
ta tájékoztatja a sajtót, hogy 

1. A tagsági viszony felfüggesztése 
nem jelent kilépést. A felfüggesz-

„ A z i n t e g r á c i ó n e m m á s , 
m i n t j o g a l k o t ó i v á l a s z " 

Beszélgetés Kléger Viktorral, 
az S Z T E Állam és Jogtudományi Kar HOK elnökével. 

-Milyenek a tapasztalataid az integrá-
cióval kapcsolatban, mind az intézmény, 
mind a HOK szintjén? 
- Az az igazság, hogy ha szakmailag 
gondolkodom, akkor az integráció 
nem más, mint egy élethelyzetre, 
egy felsőoktatás-politikai kívánalom-
ra adott jogalkotói válasz, aminek 
konkrét végrehajtásának hatásait két 
hónap után még nem lehet teljesen 
tisztán látni. Ma egy nyilvánvalóan 
integrálódó trend érvényesül, mind a 
gazdasági, mind a vezetés-szervezési 
logikában. A HÖK-ök szintjén ezt az 
integrálódó szerepet az új Egyetemi 
Hallgatói Önkormányzatnak, az 
SZTE EHÖK-nek kell felvállalnia 
és közvetítenie a vezetés és a város 
felé, ugyanakkor ennek az évnek a 
feladata az „óriásbébi" markáns 
megjelenítése a HÖOK-ban is. Ezen 
keretek között a kari HÖK-ök teljes 
önállósága jótékony dezintegráló ha-
tású lehet, amennyiben ez nem jár 
semmiféle kirekesztő szándékkal -
éppen ellenkezőleg: a kari élet tisz-
tábbá, átláthatóbbá és szervezhetőb-
bé, valamint mozdíthatóbbá válhat. 

- A tanuláson és a „höközésen " túl mivel 
foglalkozol? 
- Semmi sem csinálok, amire azt 
mondhatnám, hogy hobbiszerűen 
űzöm. Kikapcsolódásként jól jön 
adott esetben bármi, amihez kedve 
van az embernek. Szoktam verseket 
írni - néha összejönnek, és annak 
örülni szoktam. Tavaly sok segítsé-
get kaptam, így ki tudtam adni egy 
kötetet, amiben van egy-két jó vers 
és sok nagyon jó illusztráció, amiket 
őstehetségessége, Rakovics Klára 
készített. Na, ez volt a reklám men-
helye. 

Döbör András 

- Honnan érkeztél Szegedre, s miért ép-
pen az AJTK-t választottad? 
- Budapesten jártam középiskolába, 
ami idegenforgalmi szakemberré ér-
lelt az érettségivel. Amikor végképp 
világossá vált előttem, hogy nem le-
szek igazán lelkes idegenforgalmi 
szakember, rájöttem az egészen ké-
zenfekvő megoldásra: inkább jogász 
leszek. Szegedről hallottam, hogy jó 
hely, jó a jogi kar is, Pestről meg úgy 
véltem, hogy túl sok az ember - így 
hát idejöttem. 
- Mikor kapcsolódtál be a hallgatói ön-
kormányzati munkába? 
- Valójában teljesen rajtam kívül álló 
okból találkoztam a HÖK-kel elő-
ször. A gólyatáborban a nyolcadik 
emeleti főgólyák zöme jogász-köz-
gazdász hökös volt, így nyolcadik 
emeleti kisgólyaként már „kiválasz-
tódhattam". Ezt valami dupla idéző-
jelbe kéne tenni. Aztán végigéltem 
a két érvénytelen kari választást, ami 
- egyebek mellett - akkoriban elég 
zorddá tette a viszonyt a másik két 
karral. A harmadik választás végre ér-
vényes lett, és mint az egyetlen elsős 
jelölt, győztem. Ez '98 áprilisának 
elején történt. 


